
Dobrý deň, 
 
Chceli by sme sa poďakovať celému kožnénu oddeleniu za skvelú opateru a odbornú starostlivosť 
počas hospitalizácie našej mamy Emílie Papánkovej. Mama bola prijatá 24.1. 2023 v zlom stave, po 
niekoľkomesačnej neúspešnej liečbe iných lekárov (nie vo vašej nemocnici). Mame nastavili liečbu, 
ktorá jej stav veľmi výrazne zlepšila a po 3 týždňoch sa nám vrátil domov úplne iný človek. Ďakujeme 
za odborný a zároveň ľudský prístup. Toto oddelenie je plné odborníkov so srdcom na pravom 
mieste.  
Všetkým patrí jedno obrovské ĎAKUJEME. 
 
S vďakou a srdečným pozdravom 
r. Papánková  
 


